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Närvarande: Henrik Borg, Rickard Alexandersson, Mari Hanaholm, Roger Olsson, Sara 

Löfqvist samt Lage Andersson. 
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Protokoll från Styrelsemöte Rottne Samhällsförening 

2016-11-09 

 
1. Mötet öppnas 

 

2. Lage från Hembygdsföreningen informerar om att de inte längre ”tyar med”, d.v.s. 

man ifrån säger sig huvudansvaret för Valborgsfirandet, nere vid Berget, sjön Innaren.  

 

3. Genomgång av föregående protokoll 

 

4. Information från kassör Linda Brattström angående Budgetering för Rottnedagen 

2016. Styrelsen är införstådd med att budgeten för Rottne dagen 2016 överskreds. 

Men understryker samtidigt att vi från Samhällsföreningen valde att satsa mer på 

barnen i år. Ett större tält hyrdes in samt lekutrustning, bl.a. en hoppborg). 

 

5. Mari Hanaholm redogör för svar från kultur och fritid angående underhåll badplatsen, 

Berget, Innaren.  

 

6. Rickard Alexandersson informerar om ett möte med Telia i Rottnegården 2016-11-01 

angående övergången från kopparnät till fiber- och mobilnät. 

 

7. Listat de föreningar som behöver bjudas in för att synkronisera de aktiviteter som 

behöver planeras och drivas under året. 

 

8. Punkten skjuts till nästa tillfälle. 

 

9. Samhällsföreningen avböjer deltagande i årets julskyltning band annat på grund av 

budgetansträngningen från Rottnedagen. 

 

10. Övriga frågor: 

 

o Sara informerar om ett möte i Rottnegården tidigare i höstas med Trafikverket 

angående cykelvägen från Rydet till Rottne och de lösningsförslag som 

kommunen samt Trafikverket arbetar med.  

 


